
Позитивна порука Савета ЕУ о политици проширења
уторак, 12. децембар 2017.

Први потпредседник Владе Србије и министар спољних послова Ивица Дачић учествовао
је данас у Бриселу на састанку министара ЕУ и држава кандидата за чланство који је
организован у оквиру естонског председавања Савету ЕУ.  

„Током председавања неке земље Савету ЕУ, постоји обичај организовања састанка
министара спољних послова земаља кандидата са Саветом за спољне послове или
Саветом за опште послове.

Данашња расправа, уз учешће великог броја министара, била је веома позитивна.
Поздрављене су одлуке о отварању нових поглавља за Србију и Црну Гору. Било је доста
позитивних тонова када је реч о идеји проширења, није било спорова нити примедби које
су се могле чути. Закључак је да састанак има позитивну поруку, а то је да се припрема
стратегија проширења, да се припрема стратегија приступања Србије и Црне Горе.

Објективно, постоји опасност да се сада помало жели избећи то наглашавање да су
Србија и Црна Гора лидери у процесу приступања ЕУ, већ да цео регион треба да се
нађе у једном пакету. То за нас не би било прихватљиво јер је наш став да свако треба да
иде у ЕУ брзином коју заслужује, тј. брзином која говори који су критеријуми испуњени.

Данас је било речи о политици проширења, али како постоји замор од проширења у ЕУ,
тако код нас постоји замор од сталног одлагања приближавања ЕУ. Када се направи
однос између та „два замора", мислим да је политика проширења добитна политика са
позитивним резултатима и за ЕУ и за регион Западног Балкана", рекао је након састанка
шеф српске дипломатије.
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